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1. Ülevaade 2021.aasta riigieelarvest (rahandusministeeriumi asekantsler Sven Kirsipuu) 
Asekantsler alustab ettekandega riigieelarve teemal. Eesmärgiks on eelarve reeglid ja nende täitmise. 
Asekantsler lisab, et eelarve puudujäägist väljatulek võtab aega. Järgnevalt toob Sven Kirsipuu esile valiku 
riigieelarve strateegia 2021-2024 otsustest. Eesti riigi kulutase on niigi madal ja kust leida täiendavad % SKP-st 
on suur väljakutse. Lõpetuseks tutvustab ja selgitab asekantsler eelarve jaotust ning esitab koondpildi eelarvest. 
 

2. Eesti IT sektori ja Nortali arenguplaanidest (Aasta Ettevõtte konkurssi võitja Priit Alamäe) 
Priit Alamäe tutvustab Nortal AS-i. Alamäe jaotab ettevõtted 3 tüüpi ettevõteteks: telekommunikatsiooni, 
tarkvara- ja elektroonikaettevõtted, lisades, et Eesti IKT ettevõtted on juba kasvanud arvestatava 
töötajaskonnaga tööandjateks. Nortali tegevjuht tutvustab nii globaalseid trende kui ka trende Eestis IT sektori 
valdkonnas. Trendidest tulenevalt „keskmise Eesti ettevõtte“ jaoks muutub IKT tipptalentide kaasamine järjest 
keerulisemaks. 
 

3. Haiguspäevade hüvitamise süsteemi muutmine  
Arto Aas tutvustab volikogule kehtivat ravikindlustusseadust ning toob kõrvale ka Sotsiaalministeeriumi 

ettepaneku, lisades et analüüsis ei ole võimalik veel prognoosida inimeste käitumise muutust, st. kui palju 

hakatakse rohkem haiguslehte võtma. 

 
4. Ülevaade olulisematest kohtumistes  

Arto Aas ja Kai Realo annavad volikogule ülevaate toimunud kohtumistest ja kohtumistel arutatud teemadest: 
mitmed kolmepoolsed kohtumised, kohtumised eelarve, turisminduse ja välismaalaste seaduse teemadel. 
 

5. Liikme välja arvamine (Sawmill of Sadala OÜ) 
Eesti Tööandjate Keskliidu liikmeskonnast arvati välja ettevõte Sawmill of Sadala OÜ. 

 
6. Uute liikmete vastu võtmine (Baltic Restaurants Estonia AS ja Mediq Eesti OÜ) 

Eesti Tööandjate Keskliiduga ühinesid  Baltic Restaurants Estonia AS (toitlustusettevõte) ja Mediq Eesti OÜ 

(meditsiinitarvete edasimüüja  

 
Järgmine volikogu koosolek toimub novembrikuus, 18.11.20 
 
 


